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PAREIGOS SEIME 
 

 Švietimo ir mokslo komiteto narys; 

 Laisvės kovų komisijos narys; 

 Lituanistikos tradicijų ir paveldo įprasminimo komisijos narys; 

 Peticijų komisijos narys; 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos narys; 

 Laikinosios Šiaulių krašto bičiulių grupės narys; 

 Laikinosios Etninės kultūros grupės narys; 

 Laikinosios Lukiškių aikštės memorialo grupės narys; 

 Laikinosios Mykolo Romerio grupės narys; 

 Laikinosios grupės „Už šeimą“ narys; 

 Laikinosios grupės „Už tautų Europą“ narys; 

 Laikinosios grupės – Europos parlamentarų asociacijos Afrikai remti (AWEPA) Lietuvos 

sekcijos narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Armėnijos Respublika grupės narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Azerbaidžano Respublika grupės narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Lotynų Amerika ir Karibų salomis grupės narys; 

 Tarpparlamentinių ryšių su Šventuoju Sostu grupės narys; 

 Seimo delegacijos Lietuvos Respublikos Seimo ir Lenkijos Respublikos Seimo ir Senato 

narių asamblėjoje narys. 

(Šaltinis: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=8801&p_k=1&p_a=seimo_narys_responsive&p_asm_id=79171.) 

 

DARBAS SEIME 
 

Gegužės 2 dieną dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame su Lietuvos 

Respublikos švietimo ir mokslo ministre Jurgita Petrauskiene aptarėme aukštojo mokslo reformos 

eigą. 

 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170502; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170502.). 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=8801&p_k=1&p_a=seimo_narys_responsive&p_asm_id=79171
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170502
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170502
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170502
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170502
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Gegužės 3 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme pasirengimo Švietimo ir mokslo komiteto posėdžiui detales. 

 Švietimo ir mokslo komiteto ir Kultūros komiteto bendrame posėdyje. Svarstėme 

klausimą dėl propagandinių technikų švietime ir kultūroje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r= 

15925&p_k=1&p_t=172204; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172427.). 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) Švietimo įstatymo 

Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 ir 591 straipsniais įstatymo 

projektą; 2) Švietimo įstatymo Nr. I-1489 49 straipsnio pakeitimo įstatymo projektą; 3) Dėl 

Komiteto sprendimo dėl pasiruošimo įgyvendinti patyčių prevencijos programas nuo 2017 m. m. 

visose bendrojo ugdymo įstaigose (kartu su Valstybės kontrolės veiklos auditu dėl savižudybių 

prevencijos); 4) Dėl ŠMK renginio Europos savaitės diskusijoje „Sporto ir kūno kultūros ugdymo 

kokybė“ (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=172206; http://www.lrs.lt/sip/portal. 

show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172449; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172529.). 

 Peticijų komisijos posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) Ž. Šilėno peticijos „Dėl 

pagarbos mokesčių mokėtojui dienos paskelbimo atmintina diena Lietuvoje“ nagrinėjimas iš esmės; 

2) A. A. Miškinio peticijos „Dėl žodžio nacionalinis vartojimo asociacijų pavadinime“ nagrinėjimas 

iš esmės; 3) A. A. Miškinio peticijos „Dėl energijos efektyvumo teisinio reguliavimo“ nagrinėjimas 

iš esmės; 4) J. Sotikovo kreipimasis „Dėl Lietuvos Respublikos baudžiamojo kodekso 65 straipsnio 

1 dalies pakeitimo“; 5) A. Butės ir kitų pareiškėjų kreipimasis „Dėl teismų sistemos dalinio 

funkcinio pertvarkymo, siekiant įtvirtinti teisingumą Lietuvoje“; 6) A. A. Miškinio kreipimasis 

„Dėl Lietuvos Respublikos geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo įstatymo 35 straipsnio 

6 dalies pripažinimo netekusia galios“; 7) B. Būtos skundas ir prašymas (Plačiau: http://www.lrs.lt/ 

sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=172208; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16012&p_k=1&p_t=172423; 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16073&p_k=1.). 

 Laisvės kovų komisijos posėdyje, kuriame svarstėme nukentėjusių asmenų valstybinės 

pensijos ir kitus klausimus (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16006&p_k=1&p_t=172185; 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16007&p_k=1&p_t=172439.). 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme: 1) Darbo 

kodekso pataisas (pristatė Socialinių reikalų ir darbo ministras Linas Kukuraitis); 2) Aukštojo 

mokslo reformą (pristatė Švietimo ir mokslo ministrė J. Petrauskienė); 3) Centrinės kredito unijos ir 

kitų susijusių įstatymų pakeitimo projektus (pristatė Seimo narys Stasys Jakeliūnas). 

Gegužės 4 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, aptarėme posėdžio darbotvarkę ir Peticijų komisijos klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170504; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170504.). 

 Susitikime su Seimo nariu Mantu Adomėnu, kurio metu Švietimo ir mokslo komiteto 

nurodymu svarstėme Seimo narės Aušrinės Armonaitės pasiūlymą dėl filosofijos pamokų 

integravimo į bendrojo ugdymo programą. 

Gegužės 9 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, aptarėme plenarinio posėdžio darbotvarkę ir einamuosius 

klausimus.  

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=%2015925&p_k=1&p_t=172204
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=%2015925&p_k=1&p_t=172204
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172427
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=172206
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172449
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172449
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=172529
http://www.lrs.lt/%20sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=172208
http://www.lrs.lt/%20sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=172208
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16012&p_k=1&p_t=172423
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16073&p_k=1
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16006&p_k=1&p_t=172185
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16007&p_k=1&p_t=172439
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170504
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170504
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170504
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170504
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 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170509; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170509.). 

Gegužės 10 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme mokytojų etatinio apmokėjimo klausimą. 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) Švietimo įstatymo 

Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 ir 591 straipsniais įstatymo 

projektą; 2) Dėl Lietuvos mokslo tarybos nuostatų keitimo; 3) Dėl 2017 metų brandos egzaminų; 4) 

Dėl nutarimo Dėl propagandinių technikų švietime ir kultūroje; 5) Dėl pasiruošimo peržiūrėti 

Valstybinę švietimo 2013-2022 m. Strategiją; 6) Dėl Seimo narės Aušrinės Armonaitės pasiūlymo 

integruoti filosofijos pamokas į bendrojo ugdymo programą; 7) Dėl Komiteto pirmininko ir narių 

vizito į Seinus ir Punską; 8) Dėl memorandumo dėl inovacijų rėmimo politikos ir jos įgyvendinimo 

Lietuvoje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=172527.). 

 Peticijų komisijos posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) D. Vipartienės peticijos „Dėl 

advokatūros instituto panaikinimo kaip diskriminuojančio ir pažeidžiančio teisininkų ir klientų, 

žmogaus konstitucines teises ir Lietuvos Respublikos Konstitucijos 6, 21, 29 straipsnius, 48 

straipsnio 1 d., teisininkų lygias galimybes vykdyti profesinę veiklą bei gauti teisingą atlygį už 

darbą ir klientų teises į veiksmingą teisinę gynybą, bendrai teisingumo įtvirtinimą visuomenėje“ 

nagrinėjimas iš esmės; 2) E. Raubos kreipimasis „Dėl Lietuvos Respublikos darbo kodekso 38 

straipsnio panaikinimo“; 3) M. Rulinsko kreipimasis „Dėl Lietuvos Respublikos Seimo statuto 4 

straipsnio 2 dalies papildymo“ (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=172742; 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16073&p_k=1.). 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos ir Lietuvos socialdemokratų partijos koalicijos 

posėdyje, kuriame aptarėme Valstybės atkūrimo 100-mečio minėjimo programą ir kitus klausimus. 

Gegužės 11 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme šiuos 

klausimus: 1) Kovos su korupcija peripetijos (dalyvavo „TRANSPARENCY INTERNATION“ 

Lietuvos skyriaus vadovas Sergejus Muravjovas); 2) Informacija iš Seniūnų sueigos, plenarinio 

posėdžio darbotvarkė (dalyvavo Aplinkos apsaugos ministras Kęstutis Navickas). 

 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170511; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170511.). 

 Laikinosios Šiaulių krašto bičiulių grupės posėdyje, kuriame aptarėme Šiaulių 

universiteto perspektyvas, vykdant aukštojo mokslo reformą (dalyvavo Švietimo ir mokslo ministrė 

J. Petrauskienė, Šiaulių universiteto rektorius prof. Donatas Jurgaitis, tarybos pirmininkas 

Rimvydas Vaštakas). 

Gegužės 16 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme Pasaulio 

sveikatos organizacijos Europos regiono biuro direktoriaus dr. Gauden Galea pranešimą apie 

alkoholio suvartojimo tendencijas Europoje, diskutavome alkoholio kontrolės įstatymo projekto 

įgyvendinimo tematika. 

Gegužės 17 d. dalyvavau: 

 Seimo Vitražo galerijoje buvo pristatyta Seimo kanceliarijos parengta paroda „Ne vienai 

valandai: Lietuvos Valstybės Konstitucijai – 95“, skirta Lietuvos Konstitucijos istorinei raidai XX 

amžiuje. Po to Konstitucijos salėje vyko apskritojo stalo diskusija „Lietuvos konstitucingumo 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170509
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170509
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170509
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170509
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=172527
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=172742
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16073&p_k=1
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170511
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170511
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170511
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170511
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raida“, kurioje moderatoriumi buvau kartu su kolega, Seimo 

Teisės ir teisėtvarkos komiteto pirmininku Juliumi Sabatausku. 

Pranešimus skaitė istorikai, teisininkai ir parlamentarai. Įdomios 

įžvalgos atsispindėjo doc. dr. Algimanto Kasparavičiaus, 

Konstitucinio teismo pirmininko dr. Dainiaus Žalimo, dr. 

Danutės Stakeliūnaitės, doc. dr. Vlado Sirutavičaius ir kt. 

pasisakymuose. (Nuotrauka Dž. G. Barysaitės.) 

 Susitikimas Seime su Šiaulių „Romuvos“ gimnazijos moksleiviais, kurio metu 

papasakojau apie Seimo nario kasdienybę bei darbo parlamente peripetijas. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme Darbo 

kodekso priėmimą ir Alkoholio kontrolės įstatymą. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos ir Lietuvos socialdemokratų partijos koalicijos 

posėdyje, kuriame aptarėme šiuos klausimus: 1) Darbo kodeksas (pristatė Socialinės apsaugos ir 

darbo ministras L. Kukuraitis, viceministrė Eglė Radišauskienė); 2) Alkoholio kontrolės įstatymas 

(pristatė Sveikatos apsaugos ministras Aurelijus Veryga). 

Gegužės 18 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme Švietimo įstatymo Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 

ir 591 straipsniais įstatymo projektą. 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) Švietimo įstatymo 

Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 ir 591 straipsniais įstatymo 

projektas; 2) Dėl Asmens tapatybės kortelės ir paso įstatymo Nr. XII-1519 5 straipsnio pakeitimo 

įstatymo projekto; 3) Dėl Seimo nutarimo „Dėl 2017 metų paskelbimo arkivyskupo Teofiliaus 

Matulionio metais“ projekto; 4) Dėl naujos sudėties Valstybinės lietuvių kalbos komisijos; 5) Dėl 

Petro Leono akademijos renginio Seime (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_ 

t=172879; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173115.). 

 Diskusijoje apie aukštojo mokslo reformą pas Seimo Pirmininką, kurioje savo įžvalgomis 

rūpima tema pasidalijo profesoriai Alvydas Jokubaitis, Antanas Kulakauskas, Algis Krupavičius, 

Eugenijus Jovaiša, Almantas Samalavičius, Rūta Petrauskaitė, docentai Sigitas Vaitkevičius, 

Liutauras Kraniauskas. 

Gegužės 22 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos ir Lietuvos socialdemokratų partijos koalicijos 

posėdyje, kuriame aptarėme šiuos klausimus: 1) Dėl „Energijos skirstymo operatoriaus“ (ESO) 

paslaugų teikiant elektrą ir dujas (dalyvavo Dalia Andrulionienė, ESO generalinė direktorė; Rytis 

Borkys, Tinklų vystymo tarnybos direktorius; Ignas Pranskevičius, Paslaugų tarnybos direktorius; 

Ingrida Kudabienė, Jurgita Šoblinskienė; Dalius Misiūnas, „Lietuvos energija“, UAB valdybos 

pirmininkas, generalinis direktorius). 

Gegužės 23 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme šiuos 

klausimus: 1) Architektūros įstatymo projekto XIIP-4606(2) ir Planuojamos ūkinės veiklos 

poveikio aplinkai vertinimo įstatymo NR.I-1495 pakeitimo įstatymo projektas XIIP-4804 (2) ES 

(dalyvavo Aplinkos apsaugos ministras K. Navickas); 2) Informacija iš Seniūnų sueigos, plenarinio 

posėdžio darbotvarkė. 

 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170523; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170523.). 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_%20t=172879
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_%20t=172879
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173115
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170523
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170523
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170523
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170523
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Gegužės 24 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme pasirengimą aukštojo mokslo reformai. 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje, kuriame svarstėme Švietimo įstatymo Nr. I-1489 

48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo papildymo 51 ir 591 straipsniais įstatymo projektą, bei 

aptarėme kitus klausimus (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173212.). 

 Laisvės kovų komisijos posėdyje, kuriame svarstėme Tremtinių 

ir politinių kalinių kapų ir atminimo ženklų pasipriešinimo dalyviams 

priežiūrą ir paminklo Lukiškių aikštėje klausimą (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/ 

portal.show?p_r=16006&p_k=1&p_t=173099; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=160 

07&p_k=1&p_t=173390. Nuotrauka D. Stonytės.).  

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, 

kuriame aptarėme Aukštojo mokslo ir technologijų centro Nemuno saloje pristatymą (dalyvavo 

Kauno miesto savivaldybės meras Visvaldas Matijošaitis) ir kitus einamuosius klausimus. 

Gegužės 25 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme ir aptarėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170525; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170525.). 

Gegužės 30 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme aukštojo mokslo reformos (studijų vietų paskirstymas) problemas. 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame išklausėme ir aptarėme 

informaciją iš Seniūnų sueigos, plenarinio posėdžio darbotvarkę ir kitus klausimus. 

 Seimo plenariniame posėdyje (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a= 

sale_darbotvarke&p_moment=20170530; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_ 

moment=20170530.). 

Gegužės 31 d. dalyvavau: 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos Švietimo komiteto posėdyje, kuriame 

aptarėme pasirengimo mokytojų etatiniam apmokėjimui klausimą. 

 Švietimo ir mokslo komiteto bendrame su Valstybės valdymo ir savivaldybių komitetu 

posėdyje, kuriame svarstėme klausimą dėl 2017 metų studentų priėmimo į aukštąsias mokyklas 

(Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173324; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r= 

15926&p_k=1&p_t=173642.). 

 Švietimo ir mokslo komiteto bendrame su Ekonomikos komitetu posėdyje, kuriame 

svarstėme klausimą dėl Valstybės kontrolės veiklos audito „Valstybės investicijos į mokslinius 

tyrimus ir eksperimentinę plėtrą siekiant inovacijų augimo“ (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal. 

show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173325; http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173643.). 

 Švietimo ir mokslo komiteto posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) Dėl socialinių ir 

humanitarinių mokslų srityje dirbančių mokslininkų pasiūlymų (minimalių kvalifikacinių 

pareigybių reikalavimų aprašo keitimo); 2) Seimo nutarimo „Dėl Lietuvos Respublikos Seimo 2011 

m. gegužės 19 d. nutarimo Nr. XI-1397„Dėl Lietuvos mokslų akademijos statuto patvirtinimo“ 

pakeitimo“ projektas; 3) Švietimo įstatymo Nr. I-1489 48, 59 ir 60 straipsnių pakeitimo ir Įstatymo 

papildymo 51 ir 591 straipsniais įstatymo projektas; 4) Seimo nutarimo projektas „Dėl Bendrojo 

ugdymo mokyklos kaitos gairių patvirtinimo“; 5) Kūno kultūros ir sporto įstatymo Nr. I-1151; 6) 

Alkoholio kontrolės įstatymo Nr. I-857 18, 22 ir 29 straipsnių pakeitimo įstatymo projektas; 7) 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173212
http://www.lrs.lt/sip/%20portal.show?p_r=16006&p_k=1&p_t=173099
http://www.lrs.lt/sip/%20portal.show?p_r=16006&p_k=1&p_t=173099
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=160%2007&p_k=1&p_t=173390
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=160%2007&p_k=1&p_t=173390
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170525
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170525
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170525
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170525
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170530
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=%20sale_darbotvarke&p_moment=20170530
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170530
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15275&p_k=1&p_a=sale_priimti&p_%20moment=20170530
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173324
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=%2015926&p_k=1&p_t=173642
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=%2015926&p_k=1&p_t=173642
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173325
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173325
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173643
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Gyventojų pajamų mokesčio įstatymo Nr. IX-1007 17 straipsnio pakeitimo įstatymo projektas 8) 

Ginklų ir šaudmenų kontrolės įstatymo Nr. IX-705 16 ir 37 straipsnių pakeitimo įstatymo projektas; 

9) Krašto apsaugos sistemos organizavimo ir karo tarnybos įstatymo Nr. VIII-723 9 straipsnio 

pakeitimo įstatymo projektas; 10) Mokslo ir studijų įstatymo Nr. XI-312 63 straipsnio pakeitimo 

įstatymo projektas; 11) Lietuvos nacionalinio radijo ir televizijos įstatymo Nr. I-1571 4 straipsnio 

pakeitimo įstatymo projektas; 12) Lietuvos šaulių sąjungos įstatymo Nr. VIII-375 9 ir 11 straipsnių 

pakeitimo įstatymo projektas; 13) Tabako, tabako gaminių ir su jais susijusių gaminių kontrolės 

įstatymo Nr. I-1143 18 straipsnio pakeitimo įstatymo projektas; 14) Švietimo įstatymo Nr. I-1489 

68 straipsnio pakeitimo įstatymo projektas; 15) Dėl naujos sudėties Valstybinės lietuvių kalbos 

komisijos (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173326; http://www.lrs.lt/sip/portal. 

show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173645.). 

 Peticijų komisijos posėdyje. Svarstėme šiuos klausimus: 1) D. Jančaro peticijos „Dėl 

prievolės registruoti šunis, kates ir šeškus Gyvūnų augintinių registre“ nagrinėjimas iš esmės; 2) E. 

Jasaičio kreipimasis „Dėl valstybės tarnautojų, priimtų vadovauti valstybės ar savivaldybės 

institucijai ar įstaigai (įstaigos vadovų), teisės gauti teisingą apmokėjimą už darbą užtikrinimo“; 3) 

R. Kuzhylnos kreipimasis „Dėl draudimo rūkyti balkonuose, laiptinėse ir kitose gyvenamosiose 

patalpose“; 4) M. Klenio kreipimasis „Dėl Lietuvos Respublikos civilinio proceso kodekso 739 

straipsnio papildymo“; 5) L. Leparskienės ir kitų pareiškėjų peticijos „Prieš paveldo naikinimą 

Trakuose“ nagrinėjimas (Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=173399; 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16073&p_k=1.). 

 Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos frakcijos posėdyje, kuriame aptarėme šiuos 

klausimus: 1) Dėl įmonių prie Žemės ūkio ministerijos pertvarkymo (pranešėjai – Žemės ūkio 

ministras Bronius Markauskas, viceministrai Saulius Savickis ir Artūras Bogdanovas); 2) Mokesčių 

reformos pristatymas (pranešėjai – Ministras Pirmininkas Saulius Skvernelis, Finansų ministras 

Vilius Šapoka); 3) Einamieji klausimai. 

 

DARBAS ŠIAULIŲ APSKRITYJE 
 

Gegužės 5 d. susitikau su Joniškio gyventojais, išklausiau pasiūlymus, sprendžiau problemas. 

Labdaros ir paramos fondas „Švieskime vaikus“, kurį įsteigė 

Ramūnas Karbauskis bei Andrius Mamontovas, įgyvendina 

kompleksinį vaikų švietimo projektą. Fondas siekia realizuoti 

savo misiją – aprūpinti Lietuvos bibliotekas, mokyklas, 

darželius geriausiomis lietuvių autorių knygomis vaikams. 

Kasmet jo pastangomis organizuojami įvairūs konkursai. Šią 

dieną, kartu su padėjėja Rimante Misiūniene, teko garbė 

išvežioti Joniškio rajono švietimo įstaigoms knygutes už 

dalyvavimą piešimo konkurse. Pirmiausia aplankėme 

Plikiškių mokyklą-daugiafunkcinį centrą, kuris yra visai netoli Lietuvos – Latvijos sienos. Kaip čia 

puikiai tvarkomasi! Koks pedagogų entuziazmas! Tačiau ir juos kamuoja didžiausia mūsų bėda – 

trūksta vaikų. Po to aplankėme Joniškio vaikų lopšelius-darželius „Ąžuoliukas“, „Saulutė“, 

„Vyturėlis“. Čia padėtis geresnė, vaikų padaugėjo. Man būnant savo vaiką atvedė jauna mamytė, 

sugrįžusi iš emigracijos Norvegijoje. Vilties spindulėlis. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Gegužės 6 d. buvau pakviestas į Maldos pusryčius tema „Tradicinė šeima. Kas mūsų laukia ją 

sunaikinus“, kurie vyko Šiaulių vyskupijos pastoracinio centro konferencijų salėje. Šis renginys 

http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15925&p_k=1&p_t=173326
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173645
http://www.lrs.lt/sip/portal.%20show?p_r=15926&p_k=1&p_t=173645
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16011&p_k=1&p_t=173399
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=16073&p_k=1
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buvo dviejų dalių. Pirmosios metu žiūrėjome moksleivių sukurtus filmus apie šeimą. Vienas iš jų 

man pasirodė pakankamai aukšto lygio. Deja, negalėjau ilgiau pasilikti renginyje, nes turėjau 

skubėti į Žeimelį, Pakruojo r., kur buvau pažadėjęs atvykti anksčiau į konferenciją.  

Gegužės 6 d. dalyvavau konferencijoje Žeimelyje (Pakruojo r.) „Liuteroniškai reformacijai – 

500“. Čia su malonumu klausiau kunigo, habilituoto daktaro 

Dariaus Petkūno pranešimo apie reformacijos ištakas bei reikšmę 

„Liuteroniškoji Reformacija – istorija, teologija ir liturgija“. Dar 

kitą pranešimą skaitė kunigas Remigijus Šemeklis – „Istorinis 

įvadas į Santarvės knygą (1517–1580): pusė amžiaus link bendro 

sutarimo svarbiausiais evangeliškos teologijos klausimais“. Šiltą 

pavasario dieną miestelis buvo ypač gražus savo architektūra bei 

savotiška provincijos ramuma. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Gegužės 8 d. susitikau su rinkėjais Meškuičiuose. Pokalbio metu diskutavome Seimo darbo 

efektyvumo tema, išklausiau miestelio gyventojų pasiūlymus švietimo reformos, urėdijų 

pertvarkymo, regioninės politikos ir kitais klausimais. 

Gegužės 8 d. po „įdomios“ Vyriausybės sprendimo 

dėl aukštojo mokslo reformos interpretacijos viešojoje 

erdvėje nusprendžiau visomis išgalėmis paaiškinti 

mokiniams bei pedagogams švietimo, aišku, ir aukštojo 

mokslo perspektyvas mūsų šalyje. Tad šią dieną aplankiau 

Šiaulių universiteto ir Juliaus Janonio gimnazijas. Jautėsi, 

kad jaunuoliai nesuvokia, kas laukia universitetų po jų 

tinklo optimizavimo ir kur dabar galima stoti studijuoti. 

Salėse sėdėjo ne tik mokiniai, bet ir mokytojai, švietimo įstaigų vadovai. Stengiausi visiems 

atsakyti į rūpimus klausimus. Gal dabar tapo visiems aiškiau. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Gegužės 12 d. priėmiau gyventojus Šiauliuose, išklausiau pasiūlymus, sprendžiau problemas. 

Gegužės 15 d. vizitą Šiauliuose surengė Seimo pirmininkas prof. Viktoras Pranckietis. Jis 

atvyko su savo pirmąja pavaduotoja Rima Baškiene. Pirmiausia įvyko svečių susitikimas su Šiaulių 

rajono meru Antanu Bezaru bei miesto vicemeru Justinu Sartausku. 

Po to prie Seimo vadovų prisijungiau ir aš su kolegomis, Seimo 

Šiaulių krašto bičiulių grupės nariais: Stasiu Tumėnu, Valerijumi 

Simulik, Juozu Rimkumi bei Vitalijumi Gailiumi. Įvyko susitikimas 

su Šiaulių regiono verslo, pramonininkų, seniūnijų atstovais. Jo 

metu daugiausia kalbėta apie Šiaurės Lietuvos ekonomines, 

švietimo, mokslo, kultūros perspektyvas. V. Pranckiečiui ir R. 

Baškienei išvykus į laikraščio „Šiaulių kraštas“ redakciją, diskusiją pratęsėme Šiaulių rajono mero 

kabinete. Po to dalyvavome pokalbyje dėl pirminės ir antrinės sveikatos priežiūros paslaugų Šiaulių 

rajono savivaldybėje. Jo metu iškilo miglota Meškuičių 

palaikomojo gydymo ir slaugos ligoninės perspektyvos problema. 

Bendromis jėgomis bandyta ieškoti optimalios išeities. Tačiau 

audringiausiai vyko susitikimas su Šiaulių regiono bendruomenių 

atstovais Šiaulių universiteto bibliotekos konferencijų salėje. Jis 

užsitęsė beveik dvi valandas (vietoj planuotos valandos). Seimo 

pirmininkui teko atlaikyti didelę nepasitenkinimo bangą dėl 

naikinamos lengvatos šildymui, negerėjančio kasdienio gyvenimo sąlygų ir ypatingai neaiškių 

universiteto perspektyvų. Salė tiesiog ošė. V. Pranckiečiui į pagalbą teko skubėti ir R. Baškienei, ir 
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man. Po susitikimo Seimo pirmininkas prisipažino, kad pirmą kartą taip buvo puolamas. Manau, jog 

ir jo apsauga turėjo sustiprinti budrumą. Kita vertus, susitikimą reikėtų vertinti teigiamai. 

Pirmiausia Seimo vadovybė tiesiogiai susipažino su minorinėmis Šiaulių regiono žmonių 

nuotaikomis. Akivaizdu, kad pasitikėjimo naująja valdžia limitas senka. Tad mums belieka dar 

labiau susitelkti ir atkakliau dirbti, įgyvendinant duotus pažadus rinkėjams. (Nuotraukos G. Kudulienės.) 

Gegužės 19 d. priėmiau gyventojus Šiauliuose, išklausiau pasiūlymus, sprendžiau problemas. 

Gegužės 19 d. susitikau su Linkuvos seniūnijos gyventojais ir diskutavau kelio Linkuva–

Gedžiūnai sutvarkymo perspektyvos klausimu. 

Gegužės 19 d. susitikau su Šiaulių universiteto administracija ir aptariau šios aukštosios 

mokyklos perspektyvas aukštojo mokslo reformos kontekste. 

Gegužės 26 d. priėmiau gyventojus Šiauliuose, išklausiau pasiūlymus, sprendžiau problemas. 

 

KITA VEIKLA 
 

Gegužės 2 d. Lenkijos Respublikos ambasadoriaus Lietuvos Respublikoje Jaroslavo 

Čubinskio (Jarosław Czubiński) kvietimu dalyvavau Gegužės 3-iosios konstitucijos paminėjime 

Vilniaus Vaidilos teatre, į kurį susirinko Lenkijos aukšti pareigūnai, Lietuvos Seimo, Vyriausybės 

nariai, žymūs visuomenės atstovai, užsienio diplomatai reziduojantys Vilniuje. 

1791 m. gegužės 3 d. priimta Abiejų Tautų Respublikos konstitucija yra 

seniausia Europoje ir antra pasaulyje (po JAV). 

Gegužės 9 d. dalyvavau Lietuvos edukologijos universiteto prof. dr. Juozo 

Skiriaus jubiliejinėje šventėje. Seimo vardu sveikinau profesorių Juozą Skirių su 

gražiu 60 metų jubiliejumi. Tai – puikus Lietuvos diplomatijos istorijos 

specialistas, pedagogas. Tikiuosi, kad jis ateityje dar mus nudžiugins svariais 

mokslo darbais. (Nuotrauka S. Grigaravičiūtės.) 

Gegužės 9 d. 2017 metus Seimas paskelbė Tautinio kostiumo metais dar 

2016 metų gegužę. Anot šio nutarimo iniciatorių, tokiu būdu pabrėžiama tautinio kostiumo, kaip 

vieno iš tautos ir valstybės simbolių bei etninio tapatumo bei nacionalinės kultūros išraiškos formos 

svarba. Tad šios dienos pavakare Lietuvos nacionaliniame muziejuje ir įvyko Tautinio kostiumo 

metams skirtas renginys, kurį organizavo Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos (LVŽS) frakcija. Į 

jį atvyko užsienio šalių diplomatai reziduojantys Vilniuje. 

Vakaras tikrai pavyko. Jo metu svečių šalių atstovai susipažino 

su tautinio kostiumo raidos istorija, ypatybėmis. Tačiau 

lemiamas renginio momentas prasidėjo, kada salėje pasirodė 

LVŽS frakcijos moterys su įvairių regionų kostiumais (po vieną 

Dzūkijos ir Suvalkijos, 5 Aukštaitijos, 5 Žemaitijos). Frakcijos 

seniūnas Ramūnas Karbauskis taip pat pasipuošė tautiniais 

drabužiais. Reginys – nepakartojimas. Ypatingai buvo sužavėti užsienio diplomatai, kurie puolė 

fotografuotis su tautiškai apsirėdžiusiomis „valstietėmis“. (Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

Gegužės 10 d. dalyvavau susitikime su Lietuvos automobilių kelių direkcijos prie 

Susisiekimo ministerijos direktoriumi Egidijumi Skrodeniu, kurio metu aptarėme kelio Pašvitinys–

Lauksodis sutvarkymo galimybes. 

Gegužės 19 d. dalyvavau atnaujinto žydų Sinagogos pastato Pakruojo mieste atidaryme. 

Šventės metu visuomenei buvo pristatyti įgyvendinto projekto rezultatai, koncertavo operos solistas 

Rafailas Karpis. Projektą „Pakruojo žydų sinagogos pastato tvarkyba ir pritaikymas kultūros ir 



9 
 

 

viešosioms reikmėms“ įgyvendino Pakruojo rajono savivaldybės 

administracija. Projektą finansavo Islandija, Lichenšteinas ir 

Norvegija pagal Europos ekonominės erdvės finansinį 

mechanizmą. Sinagoga pastatyta 1801 m. iš medžio. Šiandien ji 

– tokia vienintelė Europoje, prikelta naujam gyvenimui. Už 

puikų darbą Sinagogos restauratoriams gyventojai plojo net 

atsistoję. Dabar čia įsikurs Pakruojo rajono savivaldybės Juozo 

Paukštelio viešosios bibliotekos vaikų skyrius. Manau, kad taip bus pasiekti du svarbūs tikslai: 1) 

atgaivinta istorinė atmintis; 2) jaunajai kartai sudarytos galimybės lavintis bei plėsti savo akiratį. 

(Nuotrauka iš asmeninio archyvo.) 

 

ŽINIASKLAIDA 
 

Dalyvavau spaudos konferencijose, tiesioginėse diskusijose: 

 

 2017-05-17 Lietuvos Respublikos Seime apžvelgta Lietuvos Konstitucijos raida, atverta 

Seimo kanceliarijos parengta paroda „Ne vienai valandai: Lietuvos Valstybės Konstitucijai – 95“, 

kurioje eksponuojamos istorinės fotografijos ir dokumentai. Plačiau – reportaže 

https://www.youtube.com/watch?v=-xOJUUFdEt0.  

 2017-05-17 Lietuvos Respublikos Seime vyko apskritojo stalo diskusija „Lietuvos 

konstitucingumo raida“. Vaizdo įrašas: https://www.youtube.com/watch?v=7SI1UfkdSgw&list=PLa 

fTseM15bmGnqeCBlzgETz0l9xOMro87&index=20. 

 2017-05-18 Lietuvos Respublikos Seime vyko diskusija su akademinės bendruomenės 

nariais dėl aukštojo mokslo reformos, kurioje dalyvavo ir Seimo Pirmininkas Viktoras Pranckietis. 

Plačiau: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid= 

A0FA952F-DB69-4B30-B6D5-57615CC42B4F. 

 2017-05-30 Lietuvos Respublikos Seime vyko Lietuvos valstiečių ir žaliųjų sąjungos 

frakcijos spaudos konferencija „Numatomi švietimo sistemos pokyčiai“. Kartu dalyvavo Seimo 

Švietimo ir mokslo komiteto pirmininkas Eugenijus Jovaiša ir LVŽS frakcijos seniūnas Ramūnas 

Karbauskis. Vaizdo įrašas: http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object 

_viewer&guid=41136F21-E59B-4DB2-BCBD-887EC7206B1E; http://www.lrs.lt/sip/portal.show? 

p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid=635337FE-E2CF-4326-9410-

FD48E590BB1B.  

 

DARBAS SU RINKĖJAIS 
 

Seimo nario darbas neatsiejamas nuo bendravimo su rinkėjais. Kreipkitės Jums aktualiais 

klausimais. Rinkėjus aš priimu: 

– kiekvieną penktadienį nuo 11 iki 13 val. biure Šiauliuose, Aušros al. 15, I aukštas; 

– pirmą mėnesio penktadienį nuo 14 iki 16 val. Pakruojo rajono savivaldybėje; 

– paskutinį mėnesio penktadienį nuo 14 iki 16 val. Joniškio rajono savivaldybėje. 

 

Būtina išankstinė registracija nurodytais telefonais ar elektroninio pašto adresais kontaktų 

skiltyje arba: tel. (8 5) 239 6692, mob. 8 668 42 281, el. p. Arunas.Gumuliauskas@lrs.lt.  
 

https://www.youtube.com/watch?v=-xOJUUFdEt0
https://www.youtube.com/watch?v=7SI1UfkdSgw&list=PLa%20fTseM15bmGnqeCBlzgETz0l9xOMro87&index=20
https://www.youtube.com/watch?v=7SI1UfkdSgw&list=PLa%20fTseM15bmGnqeCBlzgETz0l9xOMro87&index=20
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid=%20A0FA952F-DB69-4B30-B6D5-57615CC42B4F
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid=%20A0FA952F-DB69-4B30-B6D5-57615CC42B4F
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object%20_viewer&guid=41136F21-E59B-4DB2-BCBD-887EC7206B1E
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object%20_viewer&guid=41136F21-E59B-4DB2-BCBD-887EC7206B1E
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?%20p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid=635337FE-E2CF-4326-9410-FD48E590BB1B
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?%20p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid=635337FE-E2CF-4326-9410-FD48E590BB1B
http://www.lrs.lt/sip/portal.show?%20p_r=15259&p_k=1&p_a=media_object_viewer&guid=635337FE-E2CF-4326-9410-FD48E590BB1B
mailto:Arunas.Gumuliauskas@lrs.lt
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KONTAKTAI 
 

Mano kontaktai: mob. 8 668 42 281, 

el. p. Arunas.Gumuliauskas@lrs.lt 

  

Mano kabineto adresas Vilniuje: Lietuvos Respublikos Seimas 

Gedimino pr. 53, LT-01109 Vilnius 

III rūmai 412 kabinetas 

Tel. (8 5) 239 6692 

  

Mano biuro adresas Šiauliuose: Aušros al. 15, LT-76299 Šiauliai (I aukštas) 

  

Mano biuro adresas Joniškyje: Joniškio rajono savivaldybė, 

Livonijos g. 4, LT-84124 Joniškis 

  

Mano biuro adresas Pakruojyje: Pakruojo rajono savivaldybė, 

Kęstučio g. 4, LT-83152 Pakruojis 

  

 

Mano padėjėjai-sekretoriai Vilniuje, Joniškyje, Pakruojyje, Šiauliuose: 

Egidijus Elijošius (Šiauliuose): mob. 8 612 03 532, el. p. egidijus.elijosius@lrs.lt; 

Tautvydas Elijošius (Šiauliuose): mob. 8 612 04 129, el. p. tautvydas.elijosius@lrs.lt; 

Kristina Karošaitė (Šiaulių regione): mob. 8 696 80 948, el. p. kristina.karosaite@lrs.lt; 

Edmita Ieva Maurukaitė (Vilniuje): mob. 8 671 19 415, el. p. edmita.maurukaite@lrs.lt; 

Rimantė Misiūnienė (Joniškyje): mob. 8 687 13 329, el. p. rimante.misiuniene@joniskis.lt; 

Alvydas Žuvininkas (Pakruojyje): mob. 8 682 16 143, el. p. a.zuvininkas@gmail.com. 

 

 

Asmeninė svetainė socialiniame tinkle: 

https://www.facebook.com/Gumuliauskas.Arunas/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dėkoju visiems, prisidėjusiems prie ataskaitos rengimo. 

https://www.facebook.com/Gumuliauskas.Arunas/

